
 

  

 
 

Referatbestyrelsesmøde 16-06-2024 kl. 10 hos Marianne på Dagmarvej 14 
Deltagere: Judi, Anders, Jon (Teams), Marianne 

Afbud fra: Mikael, Per 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af referent 

a. Marianne 

3. Bestyrelsens bemanding samt fordeling af opgaver og poster i bestyrelsen 

a. Vi mangler en suppleant.  

Vi sender opfordring til grundejerne sammen med den næste mail, der udsendes.  

b. Fordeling af opgaver og poster i bestyrelsen.  

Formand, Kasserer er valgt på generalforsamling og dermed givet. 

Vejudvalgsformandsposten varetages også fremadrettet af Anders. Jon Frydenborg 

indtræder i vejudvalget. Formanden tager fremadrettet referat. Øvrige poster er uændrede. 

Judi varetager hjemmesiden. Anders er vejudvalgsformand, og vejudvalget består af 

Anders, Marianne, Per og Jon. Marianne har kontakten til kommunen og Naturstyrelsen. 

4. Status på regnskab 

a. Der er udsendt opkrævninger. Status er, at der mangler indbetalinger fra 9 grundejere. 

Kassereren har rykket de pågældende.  

5. Indkomne henvendelser  

a. Naturstyrelsen har henvendt sig. De har konstateret, at der er etableret en række stier, der 

bliver slået, gående fra Bettinavej og hen over Naturstyrelsens areal. De ønsker, at vi 

videreformidler en henstilling til at stoppe med denne praksis, så vi undgår, at 

Naturstyrelsen er nødsaget til at gå videre til konkrete grundejere vedr. dette.  

Formanden skriver en generel mail ud til grundejerne, og en mere specifik til Betinavej.  

 

b. Der er ikke p.t. kommet henvendelse fra grundejeren, der på generalforsamling rejste 

problematik vedr. elskabe, ej heller fra Poul omkring nyt drænlaug. Formanden afventer. 

6. Telefonisk opfølgning på dialog med Norddjurs Kommune 

a. Grundejerforeningen har ikke modtaget politiets svar på vores forslag om at ændre 

bumpprojektet, så det stopper med bumpetablering på Stavnsborgvej. Kontaktperson fra 

Norddjurs Kommune også undrer sig, men følger op og giver formanden besked 

b. Grundejerforeningen har konstateret, at der stadig ikke er tegnet hajtænder op. 

Kontaktperson lover at følge op med driftsafdelingen, og giver formanden besked.  

 

 

 



 

  

 
 

7. Vejvedligehold 

a. Vejudvalget har anmodet om en høvling af de store veje, men det har ikke været 

hensigtsmæssigt i de seneste 14 dage grundet regnvejr. Der skal være tørvejr både under og 

et par dage efter høvlingen for at det holder. Vejudvalget følger op hos entreprenøren.  

8. Etablering af bump på Stavnsborgsvej 

a. Vi har fået konkret tilbud fra Jonas Gregersen på etablering af de tre 3 bump på 

Stavnsborgvej. Vi har også konkret tilbud fra TDJ. Tilbuddet holder sig inden for budget. Vi 

forventer at gennemføre etableringen af bump i september måned. Vejudvalget vil være 

sikker på, at bumpene placeres rigtigt, og foretager derfor endnu en vurdering af den 

placering, der blev fremlagt på generalforsamlingen.   

b. Anders vil foranledige at Vejudvalget mødes i perioden fra den 24. juni og en uge frem, da 

Jon på det tidspunkt er i DK. Marianne orienteres efterfølgende, da hun ikke kan deltage.   

9. Skriv til grundejerne om vedligehold af rabatter.  

a. Der skal skrives ud til grundejerne om vedligehold af rabatter. En generel mail til alle, og 

henvendelser til de konkrete grundejere, hvor bevoksningen har bredt sig for meget. 

Formanden foranlediger. 

10. Skabet ved indkørsel til området 

a. Da indkaldelse til generalforsamling skulle hænges op i skabet, konstaterede bestyrelsen, at 

skabet er i stykker.  Vi overvejer derfor, om det skal renoveres eller fjernes. Med 

mailkorrespondance og hjemmesiden som primære værktøjer, taler meget for at skabet 

nedlægges, men bestyrelsen vil gerne være sikker på, at skabet er grundejerforeningens, før 

der foretages noget. Judi spørger i første omgang Aage, og ellers må vi finde ud af, hvem 

der i øvrigt ved noget.  

11. Mødeplan for bestyrelsesåret 

a. Der skal planlægges i alt 8 møder, heraf gerne 3 fysiske. Det accepteres, at Jon er med på 

Teams, da det ellers vil blive vanskeligt.  

12. Næste møde i bestyrelsen 

a. Vi forventer af afvikle et bestyrelsesmøde den 3. eller 4 august.  

13. Eventuelt 

a. Der har været eksempler på direktørsvindel, hvor formandsmailen har været misbrugt. Det 

er op til menige medlemmer af bestyrelsen, samt suppleanter, om de ønsker at have deres 

mailadresse på hjemmesiden. Mailadresse til Formand, Kasserer og Vejudvalgsformand skal 

fortsat være at finde på hjemmesiden. Ønsker et bestyrelsesmedlem mailadressen fjernet, 

gives besked til Marianne.  

 

Marianne Slot 

Formand 


